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Sedinta a fost deschisa  de secretarul comunei Deveselu, doamna  Gheorghe  Eugenia,   care a 
facut prezenta,  arătând ca sunt prezenți 12 consilieri locali din cei 13 consilieri locali aleși, 
absentează domnul consilier Carabet Dumitru. 

Având în vedere prevederile  art.  40 alin. (1) din Legea. 215/2001 ședința  se poate desfăsura  
în condiții legale având în vedere  numarul  consilierilor prezenți.   

Sedința  ordinara a fost convocată  de Primarul  comunei  Deveselu  prin  invitația  nr.140 din 
25.03.2016 în  baza  Dispoziției   nr.67 din  24.03.2016. 

In convocare au fost specificate data,  ora,  locul desfasurarii, precum si ordinea de zi  propusa 
a se discuta,  conform prevederilor  legale. Lucrarile sedinței sunt publice. 

Președinte  de sedinta este domnul consilier Ignat Dumitru. 
Doamna  Secretar da citire procesului verbal de la sedinta  ordinară din 29.02.2016, care supus 

la vot,  este aprobat în unanimitate,  fără adaugiri sau observatii. 
În continuare, președintele  de sedință  da citire  ordinii  de zi.  
Domnul primar, precizează faptul că, proiectul de hotarare de la punctul 6 în mod eronat se 

refera la eliberarea de copii ale listelor electorale   permanente, corect acesta are ca obiect aprobarea 
tarifului pentru eliberarea extrasului din Registrul electoral, fapt pentru care propune modificarea 
titlului acestuia in mod corespunzator. 

Supusă la vot cu modificarea propusă de domnul primar,  ordinea  de zi, este  aprobata  in 
unanimitate. 

Se trece la discutarea proiectului de pe ordinea de zi. 
1.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli al SC Deves 

Prestserv SRL, pe anul 2016. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 

vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 
2.Proiect de hotărâre referitor la: aprobare organigramă, număr  de personal  şi   stat de 
funcţii pentru  S.C. DEVES  PRESTSERV SRL Deveselu. 
Domnul Primar: prezintă detaliat organigrama si ştatul de functii, facând precizarea că,  

angajări vor fi numai pentru personal de execuţie muncitori în funcţie de necesităţile societăţii şi de 
contracte va avea de executat. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

3.Proiect de hotărâre referitor la: alegerea noului Președinte de Ședință al Consiliului  Local 
Deveselu. 

Domnul primar: este necesar să se aleagă un nou preşedinte de şedinţă, vă rog să faceţi 
propuneri: 

Domnul consilier Nicola Florin îl propune pe domnul Gorcea Dorel. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt alte propuneri,  supun  la vot propunerea făcută. Se 

aprobă în unanimitate ca domnul Gorcea Dorel să fie noul preşedinte de şedinţă începând cu luna 
aprilie a.c.  

4.Proiect de hotărâre referitor la:  aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor didactice  şi 
a personalului didactic auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare din localitatea de          
reşedinţă la  locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de reşedinţă,  pentru luna februarie 
2016. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

5.Proiect de hotărâre referitor la: acceptarea ca membru nou în Asociația de Dezvoltare  
Intercomunitarã de Utilitãți Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apã și Canalizare „Oltul” a 
Consiliului local Perieți. 



Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

6.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea tarifului pentru eliberare extras din Registrul 
electoral. 

Domnul Primar: Pentru alegerile locale din 5 iunie ca primar sunt obligat sã pun la dispozitia 
partidelor politice, aliantelor politice, aliantelor electorale si organizatiilor cetatenilor apartinand 
minoritatilor nationale care participa la alegeri, la cererea si pe cheltuiala acestora, un extras din 
Registrul electoral, cuprinzand alegatorii din comună. Acest extras va conţine numele, prenumele, 
data nasterii si domiciliul şi poate fi pe suport electronic sau pe suport hartie.  

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

7.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea  Studiului de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru  obiectivul de investiții: ″Construire centrală electrică fotovoltaică de 500 
kW, cu record la sistemul energetic național, comuna Deveselu, județul Olt″. 

Domnul Primar: pentru această investiţie se pot accesa fonduri europene nerambursabile. 
Doresc ca şi pe Comanca să existe un proiect de parc fotovoltaic, care sa ne asigure consumul de 
energie electrică. 

Investiţia va fi amplasată pe actualul teren de fotbal din satul Comanca. A venit Popa Ioana 
din Caracal care este fiica preotului Vega şi a solicitat acum acest teren. Ne judecăm, deşi nu are 
dreptate. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

8. Proiect de hotărâre referitor la: actualizarea  Studiului de fezabilitate și a  indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de  investiții “Extindere sistem de canalizare centralizată în 
comuna Deveselu,  judeţul Olt“, cu noua cotă de TVA de 20%.  

Domnul Primar: întreaga documentaţie trebuie actualizată cu noua cotă de TVA de 20% aşa 
cum prevede Noul Cod Fiscal pentru anul 2016. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

9. Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea tarifelor de pășunat pentru anul 2016. 
Domnul Primar: Nu am avut solicitări în acest an pentru concesiunea sau închirierea islazului. 
Am aprobat luna trecută amenajamentul pastoral. Consiliul Judeţean a aprobat tot luna trecută  

valoarea la tona de masa verde. Pe baza celor două documente am stabilit tarifele de păşunat pentru 
acest an. Toţi proprietarii de animale care vor dori să păşuneze pe islaz sunt obligaţi să plătească 
aceste taxe care sunt calculate la valoarea de masă verde care se poate obţine de pe islaz raporat la 
numărul de animale înscrise în RNE pe raza comunei. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

10. Discuţii, întrebări, interpelări. 
Domnul consilier Vlad Constantin: când se intervine pentru repararea podului la drumul de 

exploatare din camp, nu se mai poate circula. 
Domnul consilier Păun Teodor – este debit mare de apă. 
Domnul Primar – mâine ducem buldoexcavatorul acolo şi începem lucrarea. 
Domnul viceprimar – tubul este înfundat cu pământ şi nu se poate desfunda. 
Doamna consilier Andrei Alina – la măgura lui Păunel a început să se surpe pământul spre 

drum. 
Domnul consilier Păun Teodor – au fost ploi şi a slăbit pământul. 
La gropa de gunoi de la fostul CAP gunoiul se lasă alături nu se pune în groapă. 
Domnul Primar – din cauza ploilor nu am mai putut lucra cu vola. Cum se face vremea bună, 

vom începe lucrările de igienizare. 
Nu putem să facem educaţie populaţiei. Am vorbit să punem nişte containere. 
Domnul consilier Nicola Florin – Acolo la fostul CAP se aruncă bălegarul în drum. 
Domnul Primar – la groapa de gunoi deşi am închis cu gard gunoiul îl lasă alături. 
Domnul consilier Ignat Dumitru – până nu dăm amenzi nu se rezolvă nimic. 
Numai când vor fi puse camere de luat vederi vom şti cine aruncă gunoiul unde  nu trebuie. 
Domnul primar – având camere vom şti în timp real, vom avea dovezi împotriva celor care 

încalcă legea. 
Pentru recuperarea datoriilor la bugetul local din amenzi, am dat drumul la dosare în instanţă. 



Au fost 113 dosare la instanţă, mai avem 50 care să fie finalizate. 
Domnilor consilieri, Stoeneştiul ne-a făcut o solicitare de a le pune la dispoziţie microbuzul 

şcolar pentru dus la Craiova cu 19 copii. Doamna secretară m-a informat că, în regulamentul 
microbuzului nu este prevăzută procedura de închiriere. Dumneavoastră ce spuneţi sunteţi de acord 
să-i ajutăm? Motorina consumată va fi achitată de cei de la Stoeneşti. 

Domnii consilieri aprobă în unanimitate ca microbuzul şcolar să fie pus la dispoziţia celor de 
la Stoeneşti pentru data de 02 aprilie a.c. pentru deplasare la Craiova. 

Domnul Primar: duminică intenţionez să trimit în excursie 43 de copii care au desfăşurat 
activităţi extraşcolare. Vor merge 3 microbuze, iar copii vor fi însoţiţi de 3-4 cadre didactice. 

Domnii consilieri aprobă în unanimitate. 
  Nemaifiind alte discuții, Președintele de ședință declară închise lucrările ședinței. 

 
 

 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
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